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1. ZLOŽENIE RADY ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE VÝČAPY-

OPATOVCE V KALENDÁRNOM  ROKU  2015 
 

Podľa zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, 

vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe 

ustanovenia orgánov školskej samosprávy, a zákona č. 325/2012 Z. z., ktorým sa 

mení a dopĺňa zákon č. 597/2003 Z. z. a zároveň dopĺňa zákon č. 596/2003 Z. z., 

tvoria radu základnej školy: 

- 2 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, 

- 1 zvolený zástupca ostatných zamestnancov, 

- 4 zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy, 

- 4 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

 

Členmi Rady školy pri Základnej škole Výčapy-Opatovce k 31.12.2015 boli: 

- za pedagogických zamestnancov:  

Mgr. Martina Nergešová, predsedníčka RŠ  

Mgr. Eva Veseličová  

- za ostatných zamestnancov:  

František Tóth 

- za rodičov žiakov školy:  

Bc. Erika Machová, podpredsedníčka RŠ 

Ing. Lenka Gazdíková 

Katarína Svoradová 

Ľubica Dlábiková 

- členovia delegovaní zriaďovateľom:  

Mgr. Monika Budayová, od 26.1.2015 PaedDr. Martin Čulák 

Mgr. Jozef Kováč, od 26.1.2015 Ing. Jana Magátová 

ThLic. Mgr. Peter Brenkus, od 23.2.2015 Ing. Marián Piterka 

Mgr. Dáša Fábryová 
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2. PREHĽAD ČINNOSTÍ VYKONÁVANÝCH RADOU ŠKOLY PRI ZŠ 

VÝČAPY-OPATOVCE V KALENDÁRNOM ROKU 2015 
 
Rada školy sa schádza v zmysle Článku VI. ods. 7 Štatútu rady školy štyrikrát ročne 

a podľa potreby. V kalendárnom roku 2015 sa uskutočnili 4 riadne zasadnutia Rady školy 

pri ZŠ Výčapy-Opatovce a 2 spoločné zasadnutia s Rodičovskou radou pri ZŠ Výčapy-

Opatovce. Z každého zasadnutia sa vyhotovila zápisnica, ktorá bola overená dvoma členmi 

rady školy. Zasadnutia rady školy sa konali podľa plánu zasadnutí a riadili sa podľa 

platných zákonov a v súlade so Štatútom rady školy. 

 

15. zasadnutie rady školy dňa 8. januára 2015 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí a otvorila 15. 

zasadnutie rady školy. Prítomní boli oboznámení s programom 15. zasadnutia rady školy, 

ktorý bol jednohlasne schválený. Na zasadnutí sa prejednávala organizácia 13. školského 

plesu nasledovne: je potrebné nahlásiť na OcÚ, aby sa hlásila rozhlasom pozvánka na 

školský ples, v bufete bude predávať p. Laclavíková s neterou, do kuchyne príde pomáhať 

p. Svoradová s dcérou, obsluhovať budú 5 čašníci, osloví ich p. Budayová a p. Tóth, 

uvádzať hostí bude p. Dobšík, pagáče sa dajú piecť p. Klenkovej a kúpia sa aj arašidy ako 

občerstvenie na stoly, čestnú vstupenku dostane p. starosta a p. riaditeľka. Pani Budayová 

rozdelila členom rady školy sponzorov, ktorých treba osloviť za účelom získania vecného 

daru do tomboly, prípadne finančných prostriedkov. Na záver sa predsedníčka RŠ 

poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení:  

Uznesenie č. 65/2015 

Rada školy berie na vedomie organizáciu 13. školského plesu nasledovne: 

- nahlásiť na OcÚ, aby sa hlásila rozhlasom pozvánka na školský ples – p. Budayová, 

v bufete bude predávať p. Laclavíková s neterou – p. Laclavíková, do kuchyne príde 

pomáhať p. Svoradová s dcérou – p. Nergešová, obsluhovať budú 5 čašníci - p. Budayová 

a p. Tóth, uvádzať hostí bude p. Dobšík – p. Budayová, pagáče sa dajú piecť p. Klenkovej 

a kúpia sa aj arašidy ako občerstvenie na stoly – p. Budayová, osloviť sponzorov z obce 

i okolia za účelom získania vecného daru do tomboly, prípadne finančných prostriedkov – 

členovia rady školy, čestnú vstupenku dostane p. starosta a p. riaditeľka. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

 

16. zasadnutie rady školy dňa 25. februára 2015 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí, otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol  jednohlasne schválený. 

Zapisovateľkou bola ustanovená Ing. Lenka Gazdíková, overovateľkami Ing. Jana 

Magátová, Katarína Svoradová. Predsedníčka RŠ informovala o nových členoch rady 

školy delegovaných obcou na obdobie 2014-2018, a to menovite: Ing. Jana Magátová, 

Mgr. Dáša Fábryová, PaedDr. Martin Čulák, Ing. Marián Piterka. Zároveň ich privítala na 

zasadnutí a popriala im príjemnú spoluprácu. Predsedníčka RŠ informovala zúčastnených 

o činnosti rady školy v kalendárnom roku 2014. Uviedla jednotlivé zasadnutia, program 

jednotlivých zasadnutí a konkrétne skutočnosti, ktoré sa na zasadnutiach odsúhlasili 

a prerokovávali. Zasadnutia sa konali podľa odsúhlaseného plánu zasadnutí na rok 2014 

a uznesenia jednotlivých zasadnutí boli splnené. Prílohou zápisnice je zoznam zasadnutí 

v roku 2014 s programom jednotlivých zasadnutí. Riaditeľka ZŠ poďakovala za činnosť 

členom rady školy v roku 2014 a za výbornú vzájomnú spoluprácu. Mgr. Monika 

Budayová, predsedníčka rodičovského združenia, predniesla vyhodnotenie 13. školského 

plesu, ktorý sa konal 24.1.2015 v sále kultúrneho domu. Finančné prostriedky získané 

z plesu boli vo výške 1.560,00 €. Oproti predchádzajúcemu roku boli nižšie, avšak 



 4 

hlavným dôvodom bola i druhá večera, ktorá sa tento rok platila a v predchádzajúcom roku 

bola poskytnutá formou sponzorského daru. Mgr. Budayová poďakovala za pomoc pri 

organizácii13.školského plesu a vyslovila spokojnosť, ktorú vo väčšine prípadov počuť od 

zúčastnených osôb. Zároveň vyslovila odporúčanie organizovať ples i budúci rok. 

K poďakovaniu za organizáciu a pomoc pri organizovaní školského plesu sa pripojila 

i Mgr. Mária Civáňová. Návrh na využitie finančných prostriedkov zo školského plesu 

predniesla riaditeľka ZŠ spolu s Mgr. Jozefom Jančim. Ako možnosť použitia finančných 

prostriedkov z 13.školského plesu uviedla dokúpenie chýbajúcich lavíc a katedry v triede, 

nakoľko škola nemala dostatok finančných prostriedkov na nákup vybavenia pre celú 

triedu a toto by bola možnosť obnoviť všetky lavice v triede. Mgr. Jozef Janči predniesol 

návrh na nákup gymnastických dresov pre žiačky, nakoľko sa budú zúčastňovať rôznych 

súťaží a nemajú dostatok dresov pre všetky súťažiace. Predsedníčka rady školy 

poďakovala členom rady školy delegovaných obcou na obdobie 2010-2014, menovite Mgr. 

Monika Budayová, Mgr. Dáša Fábryová, Mgr. Jozef Kováč, za spoluprácu, pomoc, čas, 

ktorý venovali vykonávaniu povinností vyplývajúcich z členstva v rade školy. Na záver sa 

predsedníčka RŠ poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných 

uznesení: 

Uznesenie č. 66/2015 

Rada školy berie na vedomie zapisovateľku Ing. L.Gazdíková a overovateľky Ing. Janu 

Magátovú a Katarínu Svoradovú. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 67/2015 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie činnosti rady školy v kalendárnom roku 2014. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 68/2015 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie 13. školského plesu. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 69/2015 

Rada školy berie na vedomie návrhy na využitie finančných prostriedkov zo školského 

plesu. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

 

17. zasadnutie rady školy dňa 24. marca 2015 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol  jednohlasne schválený. 

Zapisovateľkou bola ustanovená Ing. Jana Magátová, overovateľmi Ing. Marián Piterka a 

Mgr. Eva Veseličová. Predsedníčka RŠ predniesla prítomným  nový plán zasadnutí rady 

školy v kalendárnom roku 2015. Tento bol jednohlasne schválený. Prílohou zápisnice je 

zoznam zasadnutí pre  rok 2015 s programom jednotlivých zasadnutí. Predsedníčka RŠ 

informovala zúčastnených o výročnej správe z činnosti rady školy v kalendárnom roku 

2014,  ktorej obsahom boli nasledovné body: Zloženie Rady školy pri Základnej škole 

Výčapy - Opatovce v kalendárnom roku 2014, Prehľad činností vykonávaných Radou 

školy pri Základnej škole Výčapy - Opatovce v kalendárnom roku 2014, Príloha - Plán 

zasadnutí Rady školy pri Základnej škole Výčapy - Opatovce  v kalendárnom roku 2015. 

Podrobne rozobrala informácie z jednotlivých zasadnutí a uznesení. V záverečnej časti 

výročnej správy predsedníčka RŠ poďakovala všetkým členom rady školy za ich prácu v 

kalendárnom roku 2014 a tiež všetkým rodičom, ktorí nezištne pomáhali pri príprave 12. a 

13. školského plesu. Všetkým sponzorom, ktorí vecne a finančne podporili školský ples a v 

neposlednom rade i Obecnému úradu Výčapy- Opatovce. Výročná správa o činnosti Rady 

školy pri  ZŠ Výčapy - Opatovce v kalendárnom roku 2014 bola jednohlasne schválená. Zo 
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správou o hospodárení školy za rok 2014 nás oboznámila pani účtovníčka Alžbeta 

Práznovská. Rozpočet základnej školy bol čerpaný vo výške dotácií,  príjmov 

a presunutých  prostriedkov z roku 2013 vo výške 1012,20 €. Vzdelávacie poukazy vo 

výške 6 839 € boli použité na odmeny a odvody vedúcim krúžkov a na tovary v plnej 

výške. Finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu vo výške 4 497,- € poskytnuté na 

dopravu žiakov boli vyplatené rodičom žiakov vo výške 3 584,60 €. Nevyčerpané 

prostriedky vo výške 912,40 € boli presunuté do roku 2015. Mzdy boli vyplatené podľa 

Zákona č. 553/2003 Z.z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme a  odvody boli vyplatené z hrubých miezd zamestnancov.  Všetky 

energie boli uhradené na základe dodávateľských zmlúv.  Tovary a služby boli čerpané v 

rámci rozpočtu a podľa potreby.  Nemocenské dávky sa vyplatili  podľa ZP. ZŠ nemá 

žiadnych dlžníkov pohľadávok nad 60 dní. Dňa 3. februára  2015 sa v  ZŠ Výčapy – 

Opatovce konal zápis žiakov do 1. ročníka rozprávkovou formou. Podkladom bola 

rozprávka O medovníkovej chalúpke. Overovanie schopností žiakov prebiehalo v dvoch 

triedach. V prvej triede deti privítali pani učiteľky Mgr. L. Molnárová, Mgr. P. Halászová 

a školská špeciálna pedagogička Mgr. V. Vlčková. Tu prebiehalo overovanie vedomostí 

z matematiky – počítanie do 5, prvouka, komunikácia a orientácia.  V druhej triede 

prebiehalo overovanie schopností v úchope ceruzky a poznanie farieb, ktoré realizovali 

pani učiteľky Mgr. A. Billiková a Mgr. A. Némethová. Zo zápisu si žiaci odniesli pamätný 

list a darčeky v podobe medovníčka a balíčka. Do tried pre intaktných žiakov bolo 

zapísaných 30 žiakov, 15 chlapcov a 15 dievčat. Jeden žiak si dal žiadosť o odklad 

školskej dochádzky. Do špeciálnej triedy sa prihlásila 1 žiačka z  Čabu. Do diskusie sa 

zapojil Ing. Marian Piterka, ktorý pripomienkoval, či je možné pridať bod Hodnotenie 

školy do plánu zasadnutí. Predsedníčka RŠ odpovedala, že s tým nie je problém. Ďalej 

navrhol, aby sa preberalo na každom zasadnutí, akým spôsobom škola napreduje, s čím 

všetci prítomní súhlasili. Ďalej sa spýtal, akým spôsobom sú odmeňovaní úspešní žiaci 

školy a pedagogickí pracovníci. Odpovedala pani riaditeľka ZŠ, že žiaci sú odmeňovaní 

diplomami , vecnými cenami a pedagogickí pracovníci odmenami na konci roka. Ďalej sa 

do diskusie zapojil PaedDr. Martin Čulák. Pripomienkoval, aby úspechy žiakov ZŠ vo 

futbale boli umiestnené na webovej stránke školy, s čím všetci prítomní súhlasili. Tiež sa 

dotazoval, či nie je možné pridať nulté hodiny vo futbale  2-krát týždenne s učiteľom, 

alebo trénerom pre talentované deti z rôznych ročníkov. Odpovedala pani riaditeľka ZŠ, že 

nakoľko ZŠ Výčapy – Opatovce  nie je športovou školou, nie je to zo zákona možné. Na 

záver sa predsedníčka RŠ poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím 

nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 70/2015 

Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľku Ing. J. Magátovú 

a overovateľov zápisnice Ing. M. Piterku a Mgr. E. Veseličovú. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 71/2015 

Rada školy berie na vedomie Správu o hospodárení ZŠ za rok 2014 bez pripomienok. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 72/2015 

Rada školy berie na vedomie Plán zasadnutí rady školy v kalendárnom roku 2015. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 73/2015 

Rada školy berie na vedomie Správu o činnosti rady školy v kalendárnom roku 2014 

s doplnením vety: ZŠ poskytuje materiálne podmienky pre činnosť rady školy. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 
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Uznesenie č. 74/2015 

Rada školy súhlasí s počtom prijímaných žiakov do 1. ročníka ZŠ pre školský rok 

2015/2016.  

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

Uznesenie č. 75/2015 

Rada školy ukladá predsedovi rady školy pridať do programu každého zasadnutia bod 

Hodnotenie školy.  

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

 

18. zasadnutie rady školy dňa 16. septembra 2015 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy. Otvorila zasadnutie a oboznámila 

ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Zapisovateľkou bola 

ustanovená Katarína Svoradová, overovateľmi Mgr. Eva Veseličová,  Ing. Jana Magátová. 

Predsedníčka RŠ oznámila, že uznesenia z posledného zasadnutia boli splnené. 

K uzneseniu č. 75/2015, kde Rada školy ukladá predsedovi rady školy pridať do programu 

každého zasadnutia bod Hodnotenie školy sa vyjadrila, že na tomto zasadnutí nie je 

potrebné, nakoľko sa hodnotenie školy týka bodov 4. a 5. Pani riaditeľka ZŠ nás 

oboznámila s personálnym , pedagogicko-organizačným a materiálnym zabezpečením 

výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2015/2016. Informovala o znížení počtu 

žiakov z dôvodu odchodu veľkého počtu deviatakov. Ďalej nás stručne oboznámila 

s ENVIROPROJEKTOM 2015. Upozornila na pretrvávajúci problém s telocvičňou. Po 

tomto bode prišiel na zasadnutie PaedDr. Martin Čulák. S hodnotením výchovno-

vzdelávacích výsledkov v šk. roku 2014/2015 na 1. a 2. stupni nás oboznámili pán 

zástupca Mgr. J. Janči a pani zástupkyňa Mgr. Z. Kijácová, kde bližšie rozobrali účasť 

a výsledky žiakov na rôznych súťažiach. Pán Čulák sa zaujímal, či by bolo možné niekde 

na webovej stránke školy uviesť mená chlapcov, ktorí boli vo futbalovom výbere okresu. 

Pani riaditeľka mu odpovedala, že škola nemá vedomosť o úspechoch týchto chlapcoch, 

ale nie je to problém treba však poskytnúť škole informácie. Pani riaditeľka ZŠ nám podala 

Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 

2014/2015. Správa bola členom rady školy zaslaná v písomnej podobe mailom.  Stručne 

uviedla údaje o škole, zamestnancoch, počte zapísaných žiakoch do prvého ročníka, 

úspešnosť žiakov na prijímacích skúškach a prijatí na SŠ. Pani riaditeľka ZŠ nás 

informovala o inovatívnom školskom vzdelávacom programe. Škola musí mať 

vypracovaný koncept Inovovaného školského vzdelávacieho programu a Učebné osnovy 

pre ročníky 1. a 5. platné od 1. septembra 2015. Na zasadnutie prišla p. Mgr. D. Fábryová. 

S otázkou sa prihlásil p. Čulák , že ako funguje elektronické testovanie. Vysvetlenie mu 

podala pani riaditeľka ZŠ, že je to testovanie z predmetov SJL a MAT, kde žiaci 

vypracúvajú úlohy v počítači a žiak môže mať pri sebe papier, kde si robí pomocné 

výpočty. Ďalej bolo p. Čulákovi odpovedané na otázku, ako chce škola  skvalitniť 

komunikáciu učiteľ-žiak. Riaditeľka ZŠ odpovedala, že učiteľ má brať žiaka ako 

rovnocenného partnera, nemá vytvárať stresové prostredie, ale pokojnú pracovnú 

atmosféru. Pani riaditeľka ZŠ oboznámila členov rady školy s revidovaním úvodnej časti 

Školského vzdelávacieho programu podľa konceptu Inovovaného školského vzdelávacieho 

programu, nakoľko nemôžu vyučovať podľa dvoch vzdelávacích programov. Rade školy 

predniesla pani riaditeľka ZŠ zmenu v Školskom poriadku formou Dodatku č. 3. Znie: 

Článok 1 bod 1.1. ods. 2 Základné údaje o prevádzke školy, kde sa čas 7:45 hod na 

vchádzanie do školy budovy mení na 7:30 hod. a v článku 2 bod 2.2 ods. 4 sa suma 1 Euro 

za stratu kľúčika mení na sumu 3 Eurá. Predsedníčka RŠ oboznámila prítomných s plánom 

organizovať 14. školský ples. Do diskusie sa prihlásila p. Fábryová, že treba počkať na 

zasadnutie rodičovskej rady, pretože už by mala byť objednaná aj hudba. Členovia rady 
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školy sa vyjadrili, že sú ochotní v spolupráci s rodičovskou radou organizovať 14. školský 

ples. Predsedníčka RŠ dohodne spoločné zasadnutie s rodičovskou radou v októbri. P. 

Čulák prišiel s otázkou, či bude fungovať folklórny súbor. Pani riaditeľka ZŠ odpovedala, 

že má otvorenú komunikáciu s pánom z akadémie tanca, ale zatiaľ nie je nikto kto by 

krúžok viedol. Škola to má pláne a aj veľký záujem otvoriť. Predsedníčka rady školy na 

záver poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných 

uznesení: 

Uznesenie č. 76/2015 

Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľku Katarínu Svoradovú 

a overovateľov zápisnice Mgr. E.Veseličovú a Ing. J. Magátovú. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 77/2015 

Rada školy berie na vedomie personálne, pedagogicko – organizačné a materiálne 

zabezpečenie výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2015/2016. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 78/2015 

Rada školy berie na vedomie hodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov ZŠ 

v školskom roku 2014/2015. 

Hlasovanie: za-7, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 79/2015 

Rada školy odporúča zriaďovateľovi ZŠ Výčapy - Opatovce schváliť Správu o výsledkoch 

a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Výčapy-Opatovce 185 v školskom roku 

2014/2015. 

Hlasovanie: za-7, proti-0, zdržali sa- 0 

Uznesenie č. 80/2015 

Rada školy berie na vedomie koncept Inovovaného školského vzdelávacieho programu. 

Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 81/2015 

Rada školy berie na vedomie revidovanie 1 časti Školského vzdelávacieho programu. 

Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 82/2015 

Rada školy berie na vedomie Dodatok č. 3 k Školskému poriadku.  

Hlasovanie: za-8, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 83/2015   

Rada školy súhlasí s organizáciou 14. školského plesu. 

Hlasovanie: za-8, proti-0,zdržali sa-0 

Uznesenie č. 84/2015 

Rada školy ukladá riaditeľke ZŠ po informovaní zverejniť na webovej stránke školy 

výnimočné výsledky žiakov ZŠ Výčapy-Opatovce aj z oblasti neškolských súťaží. 

Hlasovanie: za-8, proti-0,zdržali sa-0 

 

19. zasadnutie rady školy dňa 4. novembra 2015 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 

Zapisovateľkou bola ustanovená Katarína Svoradová, overovateľmi  p. Tóth,  Ing. Jana 

Magátová. Predsedníčka RŠ oznámila, že uznesenia z posledného zasadnutia boli splnené. 

Pani riaditeľka ZŠ nás oboznámila s plánom hlavných úloh ZŠ v školskom roku 

2015/2016. Je možné ho vidieť aj na stránke školy. Hlavným cieľom je skvalitniť 

vyučovanie, dosiahnuť čo najlepšie výsledky v Testovaniach 5 a 9, práca  v oblasti 

projektov, učebný plán. Správu o vyhodnotení plnenia koncepčného zámeru rozvoja školy 
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za obdobie 2014/2015 nám podala pani riaditeľka ZŠ. Zhrnula ho do niekoľkých bodov, 

kde hlavným cieľom bola digitalizácia vyučovacieho procesu, návrat školy k tradíciám, 

humanizácia vzdelávacieho procesu, zapájanie sa do projektov E-TWEENING, ENGLISH 

ONE-vzdelávanie učiteľov anglického jazyka. Predsedníčka RŠ prítomných oboznámila 

s návrhom plánu zasadnutí Rady školy v kalendárnom roku 2016. Predsedníčka RŠ 

informovala o projekte Škola priateľská deťom, do ktorého sa škola zapojila i tento školský 

rok. Do tohto projektu je škola zapojená už tretí rok. Nakoľko škola splnila všetky body 

programu bol jej udelený titul ŠPD. Hlavným cieľom projektu je tvorba a zapájanie detí sa 

do rôznych aktivít. K hodnoteniu školy sa vyjadrila pani riaditeľka ZŠ. Skonštatovala, že 

všetky činnosti od posledného zasadnutia prebiehajú podľa plánov. Škola organizovala 

stretnutie s bývalými kolegami, uskutoční sa divadelné predstavenie Ako šlo vajce na 

vandrovku. Pre deti sa organizuje plavecký kurz, zber papiera a iné športové súťaže. 

Piataci a deviataci sa pripravujú na Komparo. Na zasadnutie prišli zástupkyne rodičovskej 

rady pani Kunová a Krajčovičová, ktoré nás bližšie oboznámili s organizáciou 14. 

školského plesu. Ples sa uskutoční 23. januára 2016 v miestnom kultúrnom dome. 

Výzdoba bude v bordovej farbe. Stravu zabezpečí miestna reštaurácia AMIGO, ktorá bude 

zároveň aj predávať vstupenky. Cena zostáva aj tento rok nezmenená, 20 Eur na osobu. 

Hudbu zabezpečí hudobná skupina ZUNABAND. Program bude vystúpenie tanečných 

skupín AGAIN, Sambáčik a jedno vystúpenie v speve. Propagácia bude v obecných 

novinách , na web stránke obce aj web stránke školy. Predsedníčka rady školy na záver 

poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 85/2015 

Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľku Katarínu Svoradovú 

a overovateľov zápisnice p. Tótha a Ing. J. Magátovú. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 86/2015 

Rada školy berie na vedomie kontrolu uznesení a ich plnenie. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa- 0 

Uznesenie č. 87/2015 

Rada školy berie na vedomie plán hlavných úloh ZŠ v školskom roku 2015/2015. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 88/2015 

Rada školy berie na vedomie hodnotenie plnenia koncepčného zámeru rozvoja školy 

za školský  rok 2014/2015. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 89/2015 

Rada školy schvaľuje Plán zasadnutí RŠ v kalendárnom roku 2016. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 90/2015 

Rada školy berie na vedomie zapojenie sa ZŠ do projektu Škola priateľská k deťom. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa-0 

Uznesenie č. 91/2015   
Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy. 

Hlasovanie: za-6, proti-0,zdržali sa-0 

Uznesenie č. 92/2015 

Rada školy berie na vedomie informácie ohľadne organizovania 14. školského plesu. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržali sa -0 
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20. zasadnutie rady školy dňa 17. decembra 2015 

Predsedníčka RŠ privítala na spoločnom zasadnutí prítomných členov. Spolu 

s predsedníčkou rodičovskej rady otvorili zasadnutie a oboznámili prítomných  

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Zapisovateľkou bola určená 

Mgr. Martina Nergešová, overovateľmi  p. Tóth a Ing. Jana Magátová. Predsedníčka 

rodičovskej rady informovala o farbe výzdoby, nákupe do bufetu, predaji tombolových 

lístkov, príprave sály, oslovení čašníkov, určenie uvádzača hostí a moderátora plesu, 

objednanie večerí. K jednotlivým bodom prebehla diskusia. Na záver sa predsedníčka RŠ 

poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 93/2015 

Rada školy berie na vedomie organizáciu 14. školského plesu. 

 
 

 

 

Finančné prostriedky určené z rozpočtu ZŠ pre administratívnu činnosť Rady školy pri ZŠ 

Výčapy-Opatovce v roku 2015 neboli čerpané. ZŠ Výčapy-Opatovce poskytuje materiálne 

podmienky pre činnosť RŠ. 

 

 

 

Predsedníčka RŠ touto formou ďakuje všetkým členom rady školy za ich 

prácu v kalendárnom roku 2015. 

 

 

 

Predsedníčka RŠ ďalej ďakuje všetkým občanom a rodičom, ktorí nezištne 

pomáhali pri príprave 13. a 14. školského plesu, všetkým sponzorom, ktorí 

vecne a finančne podporili školský ples, a v neposlednom rade i Obecnému 

úradu Výčapy-Opatovce. 

 

 

 

Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Výčapy-Opatovce v kalendárnom 

roku 2015 bola schválená na 23. zasadnutí Rady školy pri ZŠ Výčapy-Opatovce 

uznesením č. 98/2016 dňa 3. marca 2016. 

 

 

 

Výčapy-Opatovce 3. marca 2016                                   

 
 

 

Mgr. Martina Nergešová 

predsedníčka rady školy 

                                                                                              


